
HVA ITFK’s styremøte nr. 1/2018 

NÅR Onsdag 24. januar kl. 19.00-21.30 

HVOR Verdal hotell 

HVEM Brynjar, Ketil, Bjørn, Anita, Terje og Andreas.  
 

Sak 01/18 – Innkomne epost 

Appetittcup/fuglehundcup for din klubb? Dette er to brev som er kommet til oss. 

Brevene diskuteres, og vi undersøker saken videre i forbindelse med at vi ser på vedtektene 

våre for årets hunder. 

 

Sak 02/18 – Fra utvalgene 

Aktivitetsutvalg nord: Høstmøtet ble gjennomført med mange besøkende (120-130). I 

november ble det søkt kommunen om aktivitetsuka. Forventer positivt svar når det kommer. 

En god del som er påmeldt instruktørkurs.  

Aktivitetsutvalg sør: Ansvarlige personer er satt opp på de ulike arrangementene. Det 

diskuteres også evt. maks antall på dressurkursene.  

Jaktprøveutvalget: Leder mangler så ingen sak. 

Utstillingsutvalget: Ingen spesiell virksomhet siden sist. Søknad for neste års utstilling er 

sendt.  

Dommerutvalget: Leder mangler så vi lager en sak til neste møte. 

Vedtak: Vi bestemmer en sak på neste styremøte; instruktører fase 1 og 2 i ITFK. 

 

Sak 03/18 – Økonomi  

Overskudd på kr 41.559 er betydelig bedre enn budsjettert. Avviket mellom regnskap og 

budsjett er størst for dommerutvalget. Dette er hovedårsaken til avviket mellom regnskap 

og budsjett for året. 

Ønskelig fra kasseres side at vi bruker litt mer tid på gjennomgangen av de forskjellige 

utvalgenes regnskap i novembermøte. Vi bør også ha siste styremøte i god tid før årsmøte. 

 

 



 

Sak 04/18 – Budsjett  

Kasserer har med forslag til budsjett som blir diskutert og gjennomgått.  

Vedtak:  

Vi budsjetterer med et årsresultat på 50 000 i underskudd i 2018. 

 

 

Sak 05/18 – Årsmøte  

Vi diskuterer saken igjen. 

Vedtak: Vi tar det som en sak på årsmøtet. 

 

 

Neste styremøte blir bestemt på årsmøtet. 

 

 

Referent A. Trefjord 

 

 


